
Бискуп Комарица: Желим да изнесем чињенице о Блајбургу - Додик не може ништа да ми замери
понедељак, 13 јун 2016 10:35

Фрањо Комарица, бањалучки бискуп, осврћући се на нападе којима је обасут, након што
је служио мису у Блајбургу, објаснио је како само жели да се “изнесу чињенице” о
Блајбургу.

  

  

Гостујући у емисији “Недељом у 2” на ХРТ додао је, да има и оних који знају да је ту било
прљавих потеза међународних представника.

  

- Не ради се само о усташкој војсци него и о великом броју цивила који су заведени, који
су бежали да се предају некоме, да се спасу од оних који долазе - рекао је и додао како
се исто догађа у Хрватској и БиХ.

  

- Додик је на своје месту вољом народа и међународне заједнице. Очекујем да зна шта
значи бити политичар и да се мора бринути за опште добро, а не само за чланове своје
странке и свог народа. Он је и учитељ млађих генерација, али мора знати да свакога
мора уважавати. Мора знати да се мени као представнику католичке заједнице нема шта
замерити - казао је Комарица.

  

Говорио је и о повратку Хрвата у Бањалуку, те напоменуо да нема одрживог повратка и
да је број Хрвата десеткован, преноси 24сата.хр.
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- Мржња је постала саставни дио живота људи који су отишли, само је питање тренутка
када ће их неко изманипулисати. То је проблем и зато не смемо проблеме гурати под
тепих. Питање је шта раде центри моћи, Вашингтон, Брисел - рекао је бискуп Комарица.

  

(Вијести.ба) 

  

 2 / 2


